
 
 

BRM.0012.7.3.2021 

 

Protokół Nr 22/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 20 kwietnia 2021 r.   

 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 12.10  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej    - Lidia Stolarska, 

członek      - Jacek Bętkowski, 

nieobecny    - Damian Polak. 

 

 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji, 

która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

Nie było. 

 

 

Porządek obrad ze zmianą: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 21/2021 z dnia 23.03.2021 r. posiedzenia Komisji.   

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r. 

5. Informacja dotycząca działalności Stowarzyszenia Lokalna Gruba Działania za 2020 r.  

6. Sprawozdanie ze zrealizowanych zadań w zakresie promocji Miasta w I kwartale  

2021 r.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 21 Komisji Strategii i Promocji Miasta. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 21/2021 Komisji z 23.03.2021 r.? 

 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r. – załącznik nr 2 do 

protokołu.  
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do przedstawionego materiału nie było. Przystępujemy do głosowania. 

 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę  nr 2/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020. 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za 2020 r. 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę  nr 3/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury za 2020 r.   

-  Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2020 r.  

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 4/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. 

Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2020 r. 

-  Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2020: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 5/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 

2020. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  Sprawozdania. 

Ad. 5. Informacja dotycząca działalności Stowarzyszenia Lokalna Gruba Działania za  

2020 r. – załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi:  

Przedstawił materiał. 
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo mi się podoba ten materiał opracowany przez LGD, ale mam pytanie, bo na samym końcu 

są tutaj zgłoszone nabory przedstawione  z 2018,2019, i 2020 roku i termin jakiegoś wpływu, 

wniosku minął w I kwartale 2021 r. Czy coś się w tych naborach liczyło? Czy ktoś złożył jakiś 

wniosek? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi:  

To jest dosyć specyficzny nabór, w którym podstawowym kryterium jest złożenie wniosku przez 

partnerstwo. Organizacja pozarządowa musi założyć partnerstwo publiczno – społeczne, czyli 

rozmawia z jednostkami miejskimi czy wiejskimi, czy miastem i takie jakby konsorcjum jest 

zobowiązane złożyć taki wniosek. Trudno jest mi odpowiedzieć, dlaczego żaden wniosek nie 

wpłynął, być może utworzenie tego partnerstwa stanowi jakąś barierę w realizacji tych wniosków  

i nasi grantobiorcy najzwyczajniej w świecie wolą realizować wnioski sami. W tej chwili 

ogłosiliśmy kolejny nabór właśnie w ramach tego zadania, zobaczymy jaki będzie odzew, trudno 

jest mi cokolwiek przewidzieć jeśli chodzi o ten nabór.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A można zmienić te zasady, żeby tego partnerstwa nie było? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi:  

Nie. To wynika z założeń Regionalnego Programu Operacyjnego i my nie mamy możliwości 

zmiany tej koncepcji jeśli chodzi o te nabory.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Chciałabym tylko powiedzieć, że zgadzam się z Panią i z Panem Prezesem, że widzimy jak Lokalna 

Gruba Działania prężnie działa i ilu przedsiębiorców korzysta z tych grantów. Mimo tej pandemii i 

trudnych czasów jednak są te granty realizowane, te projekty są   

właściwie wykorzystywane na 100% i tak jak Pan Prezes powiedział, że nawet z Urzędu 

Marszałkowskiego wpłynęła pochwała, że lokalna Grupa Działania Inowrocław jest  

w czołówce najlepiej działających i zarządzających. Także tu gratulacje i tylko tak dalej.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie ze zrealizowanych zadań w zakresie promocji Miasta  

w I kwartale 2021 r. -  załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła sprawozdanie.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję za przedstawienie materiału. I Tak jak Pani Naczelnik powiedziała fajnie, że udało się 

Pani zrealizować zaplanowane zadania i jako mieszkanka życzę sobie a jednocześnie Pani 

Naczelnik, aby II kwartał również był owocny w realizacje, a może jeszcze więcej da się 

zrealizować. Wiadomą rzeczą jest, że jesteśmy wszyscy uzależnieni od pandemii, także dziękuję 

bardzo i proszę o jeszcze. 

 

Ad. 7. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  

 

Aleksandra Sibora – Naczelnik Biura Obsługi Interesantów: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia programu  

„ KARTA INOWROCŁAWIANINA”. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 
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Czy w okresie funkcjonowania poprzedniego zapisu nie dającym takich uprawnień osobom 

będących, którzy ukończyli 18 rok życia, ale będących na utrzymaniu rodziców, czy spotkała się 

Pani z wnioskami, że niestety z uwagi na brak tego zapisu, musiała Pani odmówić wydania takiej 

karty?  

 

Aleksandra Sibora – Naczelnik Biura Obsługi Interesantów: 

Jeżeli były to osoby, które były bardzo zdeterminowane do tego, żeby taką kartę posiadać, taka 

możliwość była, ponieważ w Urzędzie Skarbowym istnieje możliwość złożenia zeznania 

podatkowego tzw. zerowego, czyli takiego zeznania gdzie nie wpisujemy kwoty dochodu, ponieważ 

jej nie osiągamy. Wpisujemy po prostu zera, ale taki PIT składamy  

i mamy wtedy to potwierdzenie. Jest to dodatkowa jakaś czynność, którą należy wykonać, ale tak 

były takie osoby, którym niestety musieliśmy odmówić.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli w tej chwili bez składania takiego PIT-u, jeśli ta osoba jest na utrzymaniu rodziców, będzie 

można taką kartę wydać, tak? 

 

Aleksandra Sibora – Naczelnik Biura Obsługi Interesantów: 

Tak, przynosi nam po prostu PIT rodziców, tak jak osoby młodsze niż 18 lat.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Czy ja dobrze rozumiem? Proszę mi powiedzieć, czy w InLot zostanie utworzone nowe stanowisko 

pracy dla pracownika Kujawskiego Centrum Kultury, który będzie się tym przejmował?  

 

Aleksandra Sibora – Naczelnik Biura Obsługi Interesantów: 

O ile wiem, nie. Mamy tutaj od Pana Dyrektora Maliszewskiego takie zapewnienie, że są  

w stanie obsłużyć te osoby, które będą składały wnioski o wydanie karty bądź ją odbierały. Nie 

mamy tutaj  żadnych informacji na temat zwiększenia obsady.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Tutaj w tej uchwale jest zapisane, że zadania związane z obsługą programu, będą realizowane przez 

pracownika Kujawskiego Centrum Kultury. Istniejący tam wcześniej punkt prowadzony był przez 

Inowrocławską Lokalną Organizację Turystyczną. Wnioskowana zmiana usprawni obsługę 

programu, więc nie wiem jak to teraz rozumieć.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Ja tak to rozumiem, jeśli nie to Pani sprostuje, że prowadzone będą przez tą organizację, ale przez 

tą samą osobę, czyli kadrowo nic tam się nie zmieni nic.  

 

Aleksandra Sibora – Naczelnik Biura Obsługi Interesantów: 

To będzie osoba, która i tak w tej Informacji Turystycznej jest zatrudniona. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Witam serdecznie, dziękuję bardzo za wyniki głosowania nad sprawozdaniem przede wszystkim, 

wam wszystkim. Teraz powstała tu taka dyskusja po pytaniu Pani Radnej Stolarskiej. Muszę 

zapewnić, że te wszystkie zadania nowe będzie wykonywała ta sama osoba, która tam pracuje w tej 

chwili zatrudniona przez Kujawskie Centrum Kultury. Mam nadzieję, że wystarczy ten etat na 

dłuższy czas. Nie jestem w stanie zapewnić w 100% Panią ani Państwa, ze tak będzie dalej, ale na 

razie, może i w związku z pandemią i z ograniczonym ruchem turystycznym, ta osoba w całej 

rozciągłości poradzi sobie z tym dodatkowym zadaniem. Taka sugestia wręcz z Kujawskiego 

Centrum Kultury wędrowała do nas, z czego bardzo się ucieszyliśmy, bo maksymalne takie 

wykorzystanie każdego pracownika, w dobrym tego słowa znaczeniu tak, aby mógł jak najwięcej 

zadań realizować w miejscu, w którym jest zatrudniony, to jest takie podstawowe zadanie związane 
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z optymalizacją miejsc pracy w administracji i tutaj muszę uspokoić Panią i zapewnić Państwa, że 

jak na razie nie będzie żadnego problemu, nie będzie dodatkowego zatrudnienia i w ten sposób  

o wiele wyższych jakichś kosztów. Natomiast powinni być zadowoleni mieszkańcy Inowrocławia, 

bo przybywa takie miejsce do obsługi również i tego zadania w samym centrum Miasta, do którego 

łatwo się dostać. Kolejny argument i kolejna zaleta, nawet gdyby w przyszłości powstała potrzeba 

do opłacania jakiegoś to myślę, że warto by było to rozważyć, bo każde takie zadanie, które 

zrealizowane jest w centrum Miasta to wpływa na ożywienie centrum Miasta, Królowej Jadwigi, 

rynku, okolicznych również ulic. Przyczynia się do tego, że więcej osób odwiedza, ma coś do 

załatwienia. Więcej osób odwiedza to miejsce. Na tym nam wszystkim bardzo zależy, aby centrum 

Miasta nie było centrum wymierającym, a centrum aktywnym, w którym jak najwięcej jest atrakcji 

lub takich miejsc, w których możemy załatwić swoje potrzeby życiowe. Dziękuję serdecznie.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem projektu uchwały? 

 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 6/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu „ KARTA INOWROCŁAWIANINA”. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 

Protokółowała 

 

Monika Kozioł 


